
 

 

TJØRNEGÅRDSKOLEN          

      

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  
Torsdag d. 2.5.2024 
KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning 
under mødet. 
Der afholdes valgmøde kl. 16:30-17:00 
 

 
Indkaldt  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forældrerepræsentanter: Isabel Blanco, Anne-
Mette Dinsen Schjødt 
Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van 
Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr 
Søndergaard 
 
Erhvervsrepræsentanter:  
Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf 
 
Suppleanter: Nina Levinsky Thorsboe 
 
Elever: Clara Fischer Rønde; Ahmad Hawat 
 
Medarbejdere:   
Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-
Ohlendorff (pædagog) 
Ledelse:   
Annette Rasmussen (skoleleder) 
Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af 
mellemtrin og udskoling) 
Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO) 
 

Afbud  
  

  

  

  

  
Fraværende  

 
 Andreas, Camilla, Nina 
  

  

  

  

  

  

  

  

Møde- 
leder  

 Pernille  
  
Referent  

  
Rasmus  

Ca. tid  Punkt  Referat         
17:00  
17:02  

1. Godkendelsespunkt.  
Godkendelse af dagsorden v./Pernille 
  

 Godkendt. 

17:02- 
17:05 

2. Godkendelsespunkt 
 Referat 11/4-2024 v./Pernille 

Godkendt 



 

 

17:05- 
17:10 

3. Eventuelt  - 

17:10-
17:20 

4. Præsentation af Jonas, afdelingsleder for c-spor Jonas præsenterede sig selv. 

17.20- 
17:35 

5. Orienteringspunkt fra skoleledelsen. 
v./AR, RE, MDJ 
 

 Personalenyt v/alle 

 Nyt fra afdelingerne v/RE, MDJ, AR 

 Den nye legeplads v/RE 

 Skriftlige prøver v/RE 

 Opstart Før-SFO v/MDJ 

 Nyt fra arbejdsgruppen v/MDJ 

 Evt. 
 

 

 

Annette informerede om sygemeldt 

sekretær. Annette informerede også om 

nye stillingsopslag; tre lærerstillinger og en 

inklusionspædagog. 

Maj og Rasmus informerede om de 

nuværende og kommende afdelinger, hvor 

der fra sommerferien kun vil være to 

afdelinger, i stedet for de nuværende tre 

afdelinger. 

 

Rasmus informerede om den nye 

legeplads, hvor der mangler nogle småting, 

og om de skriftlige prøver, der også er 

startet i dag. 

 

Maj informerede om de nye 0-klasse 

elever, før SFO børnene, som er startet i 

dag. 

 

 

17:35- 
17:50 

6. Orienteringspunkt fra SB Formand 
v/Pernille 

 Orientering fra dialogforum 23.4 v/Pernille 

 Status på arbejdet i arbejdsgrupperne samt 
input fra møde med klasserådende d. 30.4 

 Oplæg om skærme og søvn – samarbejde 
med Østervangskolen  

 Evt. 
 
 

 

Pernille informerede om dialogforum med 

møde mellem dagtilbud og skole, hvor der 

er et øget fokus på at inkludere flere børn i 

den almene folkeskole. Her blev fx 

muligheden for Nest klasser debatteret. 

 

Annette informerede om de forskellige 

tanker og strategier der lige nu foregår på 

forvaltningsniveau, hvor der er et øget 

fokus på at få flere børn til at fortsætte 

deres skolegang i almen skolen. 

Pernille informerede desuden om møde i 

arbejdsgruppen for det gode 

forældresamarbejde, hvor der generelt er et 

ønske om en mere tydelig struktur for 

forældremøder og skole/hjem samarbejde. 

En af de nemme ting at indføre er et 

årshjul, så det fra skoleårets start ligger 

klart hvornår der ligger arrangementer med 

forældre. 



 

 

 

Pernille informerede om et kommende 

samarbejde med Østervangsskolen om 

skærme og søvn, hvor der fx er et øget 

fokus på differentierede mødetider for 

eleverne. 

Katrine nævnte jobplaneten, hvor der er 

mulighed for lommepengejob for beboere i 

den boligsociale helhedsplan. 

 

 

17:50- 
18:00 

7. Beslutningspunkt 
Sagsfremstilling: 
Godkendelse af regnskab 24 jf. bilag v/AR 
 

 

Annette fremlagde regnskabet, der blev 

godkendt.   

18:00- 
18:15 

8. Pause og spisning  

18:15- 
18:30 

9. Orienteringspunkt 
Sagsfremstilling:  
Princip for meddelelsesbog – hvordan har den 
udmøntet sig i praksis? v/afdelingslederne 
 

 

Maj og Rasmus informerede om arbejdet 

med meddelelsesbogen i henholdsvis 

indskolingen, på mellemtrinnet og i 

udskolingen. Der er nogle udfordringer 

med at få meddelelsesbogen til at leve ude 

i afdelingerne. Dette kan fx gøres i et 

årshjul. 

Punktet sættes på igen til efteråret. 

 

18:30- 
18:40 

 10. Orienteringspunkt  
Sagsfremstilling: 
Orientering om strukturændringen fra tre til to 
afdelinger og baggrunden herfor. V/AR 
 

 

Annette informerede om baggrunden for 

overgangen fra tre til to afdelinger. 

 

18:40- 
18:50 

11. Orienteringspunkt  
Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter 
 
 

 

Vi har næste elevrådsmøde er den 14. maj, 

hvor holdningen til smartwatches og 

mobiltelefoner blandt andet kommer på. 

 

18:50 
19:00 

12. Punkter til næste møde 
 
 

 Beslutningspunkt – princip for 

anvendelse af mobiltelefoner og 

smartwatches samt 

kommunikation. Der foreligger en 

tilbagemelding fra elevråd samt 

personalet. 

 

 Plan for den officielle åbning af 

den nye legeplads, hvor 

borgmester, byråd og styregruppe 

er inviteret. 



 

 

 

 

 

 

 


